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AK Parti Belediye Başkan adayı Hüseyin
Ceylan Uluçay, parti binasında basın toplan-
tısı gerçekleştirdi. Yoğun katılım ile gerçek-

leştirilen toplantıda Başkan adayı Hüseyin Ceylan
Uluçay, 2004 yılında AK Parti rozeti taktığını ifade
ederek konuşmasını şöyle sürdürdü: “2004 yılında
gençlik kolları üyesi olarak çıktığım bu yolda, 2015
yılında il yönetim kurulu üyesi, il başkan yardımcısı ve

2020 yılında yapılan kongre ile il başkanı olarak
göreve devam ettim. Dört yıldır aziz hemşehrilerimiz
için gece gündüz demeden yaptığım il başkanlığı vaz-
ifesini de Cumhurbaşkanımız ve Genel Başkanımız
Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın tensipleri ile bırakıyor ve
Afyonkarahisar belediye başkan adayı olarak vazifemize
devam edeceğimizi kamuoyuna duyuruyorum”
dedi.>>HABER SAYFA 8’DE

Parti binasında düzenlediği basın toplantısında konuşan AK
Parti Afyonkarahisar Belediye Başkan adayı Hüseyin Ceylan

Uluçay, Afyonkarahisar’a sevdalı olduklarını ifade etti.

hedeflerimiz de çok büyük”
“Hayallerimiz de
Başkan adayı Uluçay:

Uluçay

MHP heyeti ziyaretlerini sürdürüyor
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak, İl
Başkanı Ahmet Kahveci, Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu, Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt ve Odak Gazetesi İmtiyaz Sahibi Mehmet
Emin Güzbey il protokolünü ziyaret etti. .>>HABER SAYFA 8’DE

Ülkü Ocakları, şehit çocuklarının
karne sevincine ortak oldu

Şırnak'ta görev için evinin önünde beklerken PKK'lı teröristlerin düzenlediği silahlı saldırı sonu-
cunda şehit düşen 28 yaşındaki Jandarma Uzman Çavuş Ramazan Emet'in çocukları Hiranur
ve Yusuf, karne sevincini Ülkü Ocakları İl Başkanı Oğuz Kağan Diler ile birlikte yaşadı. >>5’TE

şüpheli şahıstan 31
adet sikke ele geçirildi
Afyonkarahisar’da oturduğu parkta
şüpheli hareketlerde bulunan şahıs yanı-
na gelen jandarma ekiplerine cebinden
çıkardığı ve tarihi eser niteliği taşıyan 31
adet sikkeyi teslim etti. >>3’TE

Farklı ülkelerde çalışarak emekli olduktan sonra memleketi
Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesine dönen 73 yaşındaki Halil
Ceylan, yaşadığı evin alt katındaki atölyede yaptığı ahşap oyun-
cak ve süs eşyalarını satarak elde ettiği geliri cami başta olmak
üzere köyünün giderleri için harcıyor. >>3’TE

Atölyesinde yaptığı ahşap ürünleri
satıp köyünün ihtiyaçlarını karşılıyor Köksal “Afyonkarahisar’ın

sorunlarını çok iyi biliyorum”

Afyonkarahisar Cumhuriyet Halk Partisi Milletvekili ve
Belediye Başkan Adayı Burcu Köksal, 10 Ocak gazetecil-
er günü nedeniyle bir otelde basın mensuplarıyla bir
araya geldi. Köksal, gerçekleştirilen kahvaltı programında
seçim çalışmaları hakkında ve Afyonkarahisar’ın sorunları
hakkında basın mensuplarına bilgiler verdi. >>4’TE

Yurt genelinde olduğu gibi
Afyonkarahisar’da da 2023-

2024 eğitim ve öğretim döne-
minin ilk dönemi bugün

gerçekleştirilen karne dağıtımı
ile sona erdi. Kentte yaklaşık

11 bin 500 eğitim çalışanı
ile148 bin öğrenci ara tatile

girdi. Karnelerindeki notlar iyi
olan öğrencilerin sevinçleri
görülmeye değerken, kırık
noktaları olanlar ise ikinci

dönem telafi etmenin plan-
larını şimdiden yapmaya

başladı.>>5’TE

148 bin öğrenci ara tatile çıktı

Gazze için hayır
çarşısı açıldı

Afyonkarahisar İl Müftülüğü
tarafından geliri Gazze'ye
ulaştırılmak üzere "Hayır
Çarşısı" kuruldu. >>2’DE

Anlamlı
bağış

AfyonkarahisarMerkez
KocatepeOrtaokulu idare-
si, öğretmenleri veöğren-

civelilerinin organizasy-
onuyla Filistin'de Siyonist

İsrail'in mezalimine
maruz kalan vatan-
daşlar yararına bir

hayır panayırı düzen-
lendi. >>2’DE

Sipariş ettiği esrar
jandarmaya yakalandı

Afyonkarahisar’da bir şahıs sosyal medya
üzerinden Fransa’dan sipariş ettiği ve
içerisinde 75 gram esrar bulunan kargoyu
alamadan jandarmaya yakalandı.>>3’TE
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Ahmet YEŞİLAY

Vali Yiğitbaşı, basın mensuplarına
basın kartlarını takdim etti

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı
Afyonkarahisar Bölge Müdürlüğünce düzenlenen programda basın kartı

almaya hak kazanan basın mensuplarına kartlarını takdim etti.
Programda konuşan Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı,
“Öncelikle hepinize hayırlı olsun diyorum. Gazetecilik hay-
atında bugünden itibaren daha verimli çalışmanıza ve kamu
görevlilerinin de ufkunu açacak çalışmalar yapmanıza vesile
olsun. Hepinize meslek hayatınızda başarılar diliyorum”
dedi. Ardından söz alan Cumhurbaşkanlığı İletişim

Başkanlığı Afyonkarahisar Bölge Müdürü Uğur Ülgen’de 13
gazetecinin basın kartı almaya hak kazandığını ifade
ederek, basın kartının gazetecilere sağladığı haklar ve
kolaylıklar hususunda bilgiler verdi. Konuşmaların ardından
Vali Yiğitbaşı, sırasıyla tüm basın mensuplarına kartlarını
takdim etti. >>YILDIZ YARIKKAYA

Dinar Belediyesi’nde toplu
sözleşme görüşmelerine başlandı 

Dinar belediyesi ile Hizmet İş sendikası arasında yapılan
protokol kapsamında belediye bünyesinde çalışan person-
ellerin maaşlarına getirilecek düzenleme hakkında
görüşmelere başlandı. Görüşmeye Dinar Belediye Başkanı

Nihat Sarı, Hizmet-İş sendikası Afyonkarahisar Şube
Başkanı Kemal Erkuş, Başkan Yardımcıları Selçuk Turmuş
ve Ceylan Evsen Sendika baş temsilcisi Şeref Başoğlu, İş
yeri temsilcisi Bayram Taş katılım sağladı. >>BETÜL SERT

Gazze için hayır çarşısı açıldı
Afyonkarahisar İl Müftülüğü tarafından geliri

Gazze'ye ulaştırılmak üzere "Hayır Çarşısı" kuruldu.
Afyonkarahisar Kent Meydanında Kur'an kursu
öğrenci ve öğreticilerinin katkılarıyla düzenle-
nen kermesin açılışı, İl Müftüsü Lütfü
İmamoğlu, Belediye Başkan Yardımcısı Barış
Dal, kurum amirleri, din görevlileri Kur'an
Kursu kursiyerleri ve çok sayıda gönüllü vatan-
daşın katılımıyla gerçekleşti. Camii imam hati-
bi Mevlüt Kiraz'ın Kur'an tilavetinden sonra
konuşma yapan İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu
hayırseverlerin  desteklerinden  dolayı duy-
duğu memnuniyeti ifade ederek emeği geçen

herkese teşekkür etti. Programda konuşan
Belediye Başkan Yardımcısı Barış Dal:
"Kermesin hayırlara vesile olmasını Cenab-ı
Allah’tan niyaz ederim. Böylesi güzel bir etkin-
liğe önderlik etmelerinden dolayı din
görevlilerini de tebrik ederim” dedi. Hayır
Çarşısı, İl Müftü Yardımcısı Harun Yılmazın
duası sonrasında kurdele kesilerek açıldı.
Vatandaşın yoğun ilgi gösterdiği kermeste
başta yiyecek olmak üzere çok sayıda ürün
satışa çıkarıldı. >>YILDIZ YARIKKAYA 

Kocatepe Ortaokulu'ndan anlamlı bağış
Afyonkarahisar Merkez

Kocatepe Ortaokulu idaresi,
öğretmenleri ve öğrenci

velilerinin organizasyonuyla
Filistin'de Siyonist İsrail'in
mezalimine maruz kalan

vatandaşlar yararına bir hayır
panayırı düzenlendi.Söz

konusu hayır panayırı elde
edilen gelir Okul Müdürü

Tahsin Savaş ve beraberinde-
ki öğretmen ve öğrenciler

tarafından Türkiye Diyanet
Vakfı aracılığıyla Filistin'deki

katliam mağdurlarına ulaştırıl-
mak üzere İl Müftüsü Lütfü
İmamoğlu'na teslim edildi.

Müftü İmamoğlu ziyaretten
duyduğu memnuniyeti ifade

ederek, anlamlı bağışları
nedeniyle misafirlerine

teşekkür etti.>>BETÜL SERT

Vali Yardımcısı Kolsuz, öğrencilerle buluştu 
Afyonkarahisar Vali Yardımcısı Uğur Kolsuz, “Dilimizin
Zenginlikleri Projesi” kapsamında öğrencilerle buluştu. 
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin 'in talimatlarıyla
başlatılan “Dilimizin Zenginlikleri Projesi” kapsamın-
da Vali Yardımcısı Uğur Kolsuz tarafından Toki
Sosyal Bilimler Lisesi Konferans Salonunda “Türk
Atalar Sözleri” konulu söyleşi ve imza günü gerçek-
leştirildi. Çalışma hayatındaki deneyimlerini ve tecrü-
belerini öğrencilerle paylaşan Vali Yardımcısı Uğur
Kolsuz ’un konuk olduğu söyleşi ve imza programı-
na; Milli Eğitim Müdür Yardımcımız Musa Dinçgez,
Şube Müdürü Hayati Duman, idareciler, öğretmenler
ve öğrenciler katıldı. Program, Vali Yardımcısı Uğur
Kolsuz ’un “Türk Atalar Sözleri” adlı kitabını imzala-
ması ile sona erdi. >>BETÜL SERT
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Atölyesinde yaptığı ahşap ürünleri
satıp köyünün ihtiyaçlarını karşılıyor
Farklı ülkelerde çalışarak emekli olduktan sonra memleketi Afyonkarahisar’ın Sandıklı ilçesine
dönen 73 yaşındaki Halil Ceylan, yaşadığı evin alt katındaki atölyede yaptığı ahşap oyuncak ve
süs eşyalarını satarak elde ettiği geliri cami başta olmak üzere köyünün giderleri için harcıyor.

Yurt dışında birçok ülkede harita tekniker-
liği yaptıktan sonra emekli olan ve mem-
leketi olan Sandıklı ilçesine bağlı Yolkonak
köyüne dönen Halil Ceylan, emekli olduk-
tan sonra da çalışmaya karar verdi.
Köydeki 2 katlı evinin alt katını atölyeye
dönüştüren Ceylan, atölyede ahşaptan
yaptığı oyuncak ve süs eşyalarını internet
üzerinden satmaya başladı. Ceylan, elde
ettiği kazançla kendisinin değil köyünün
ihtiyaçlarını karşılamaya başladı. Ceylan
2023 yılı içerisinde kazandığı 65 bin TL’nin
tamamını köyü için kullandı.

“KÖYÜN NEYİ EKSİKSE ONU
YAPIYORUM, 3 YILDA KÖYÜME 

65 BİN TL’NİN ÜZERİNDE 
DESTEK SAĞLADIM”

Örnek olacak davranışı ile ilgili gazete-
cilere açıklamalarda bulunan Ceylan, “14
yaşındaydım arkadaşımın babası ona
ağaçtan oyuncak saban yapmış, onu
oynuyor. Ben de ‘benim neden sabanım
yok, ben neden yapamıyorum’ dedim.
Sonra ağacı yontarken bende bir merak
başladı. Fakat en çok merakım da ara-
banın tekerini çıkarmak. Tahtayı düz kes-
tim, Pulluk, saban, tırmık yaptım. Yurt
dışında da yaptım, Türkmenistan’da.
Arabistan’da ve Libya’da da yaptım.

Ahşap kavak ağacı kullanıyorum. Kanada
kavağının dışında hiçbir malzeme yoktur.
Burada yaptığım ürünleri internetten satıy-
orum. Sadece internetten değil. Bizzat
gelip ‘çocuğuma şunu alayım’ diyerek
alanlar da oluyor. Buradan sattıklarımın
geliri ile üç yıldır köyümüzün camisinin
kömürünü alıyorum. Köyün neyi eksikse
onu yapıyorum. Yolu eksik yolunu,
caminin tuğlası eksik onu yapıyorum.
Muhtar söylüyor. Biz de elimizden geldiği
kadar karınca kararınca oraya veriyoruz.
İmam yapılan yardımı hesap etmiş bu
güne kadar 65 bin liranın üzerinde destek
sağlamışım” dedi

“KÖYÜMÜZÜN SANAYİ
SİTESİ GİBİDİR”

Köy Muhtarı Ercan Yeşilyurt ise Ceylan’a
duyarlı davranışından dolayı teşekkür
ederek, kendisinin herkese örnek teşkil
ettiğini ifade etti. Yeşilyurt, “Halil amcamız
internetten sattığı süs eşyalarından
camimize, okulumuza ve köyümüzün
diğer eksikleri olsun 65 bin liranın üzerinde
destek oldu. Köyümüzün sanayi sitesi
gibidir. Her tamirat malzemesi kendisinde
bulunur. Bir malzeme eksik oldu mu köy-
den vatandaşlarımız gelir alır. O da onlara
yardım sağlar” diye konuştu. >>İHA

Fransa’dan sipariş ettiği esrar kargosunu
alamadan jandarmaya yakalandı

Afyonkarahisar’da bir şahıs sosyal medya üzerinden Fransa’dan sipariş ettiği ve
içerisinde 75 gram esrar bulunan kargoyu alamadan jandarmaya yakalandı.

Olay, Bolvadin ilçesine bağlı Dişli beldesinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, Denizli Gümrük
Muhafaza Müdürlüğü ekipleri Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri ile
iletişime geçerek Dişli beldesinde yaşayan S.Z. (37)
isimli şahsa teslim edilmek üzere Fransa’dan gön-
derilen kargoda uyuşturucu olduğu bilgisini verdi.
Bunun üzerine harekete geçen ekipler gelen kargoyu
açtıklarında içerisinde 75 gram esrar olduğunu tespit
etti. Ardından şahsın evine baskın düzenleyen ekip-
leri şüpheli S.Z.’yi gözaltına alırken, evde de arama
yaptı. Olay sonrası şahıs jandarma ekipleri tarafın-
dan gözaltına alındı. >>İHA

Parkta şüpheli hareketlerde bulunan
şahıstan 31 adet sikke ele geçirildi

Afyonkarahisar’da oturduğu parkta şüpheli hareketlerde 
bulunan şahıs yanına gelen jandarma ekiplerine cebinden

çıkardığı ve tarihi eser niteliği taşıyan 31 adet sikkeyi teslim etti.
Olay, Salar beldesi Devlet Bahçeli
Parkı’nda meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, bölgede devriye gezen jan-
darma ekipleri parkta oturan ve kendileri-
ni görünce şüpheli hareketlerde bulunan
bir şahıs olduğunu fark etti. Ekipler ardın-
dan şahsın yanına gittiklerinde şahıs üst

aramasına mahal vermeden cebinden
çıkardığı sikkeleri ekiplere teslim etti.
İsminin Y.U. (21) olduğu belirlenen şahıs
ardından gözaltına alındı. Ele geçirilen
sikkelerin ise incelenmek üzere
Afyonkarahisar Müze Müdürlüğüne tes-
lim edildiği belirtildi. >>İHA

Hayatlarında ilk defa karne
almanın heyecanını yaşadılar
Afyonkarahisar’da anaokulu öğrencileri hayatlarında

ilk defa karne almanın heyecanını yaşadı.

Yurt genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar’da
2023-2024 eğitim ve öğretim yılının ilk döne-
mi sona erdi. Eğitim hayatlarına Vediha
Ahmet Kızılkaya Anaokulunda başlayan
miniklerin ise karne heyecanı görülmeye

değerdi. Hayatlarında ilk defa karne alan
minikler sevinçlerini önce öğretmenleri ile
ardından anne ve babaları ile paylaştı.
Çocukların ilk karne hediyeleri ise okul
yönetiminden geldi. >>İHA

Mezarlık işçisinin evinden
yüzlerce tarihi sikke çıktı

Afyonkarahisar’da belediyede mezarlık işçisi olarak
çalışan şahsın evine yapılan baskında tarihi eser
niteliği taşıyan 770 adet sikke ve obje ele geçirildi.

Olay, Çay ilçesinde meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, İl Jandarma
Komutanlığı İstihbarat Şube Müdürlüğü ve Çay İlçe Jandarma Komutanlığı
ekipleri aldıkları bir istihbarat üzerine harekete geçti. Çay Belediyesinde
mezarlık işçisi olarak çalışan O.T.’nin (52) elinde sikkeler olduğunu tespit eden
ekipler şüphelinin evine baskın düzenledi. Baskında yapılan aramada poşet
içerisinde 770 adet eski eser niteliğinde sikke ve obje ele geçirildi. Olayın ardın-
dan ele geçirilen malzemeler incelenmek üzere Afyonkarahisar Müze
Müdürlüğüne gönderildi. Olayın ardından şahıs gözaltına alındı. >>İHA
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Köksal “Afyonkarahisar’ın
sorunlarını çok iyi biliyorum”

Afyonkarahisar Cumhuriyet Halk Partisi Milletvekili ve Belediye Başkan Adayı Burcu Köksal, 10 Ocak 
gazeteciler günü nedeniyle bir otelde basın mensuplarıyla bir araya geldi. Köksal, gerçekleştirilen kahvaltı 

programında seçim çalışmaları hakkında ve Afyonkarahisar’ın sorunları hakkında basın mensuplarına bilgiler verdi. 

Gerçekleştirilen kahvaltı programına
Cumhuriyet Halk Partisi Milletvekili ve
Belediye Başkan Adayı Burcu Köksal’ın

yanı sıra CHP Parti meclis üyesi Yalçın Görgöz,
Cumhuriyet Halk Partisi Afyonkarahisar il Başkanı
Faruk Duha Erhan ve Partililer katıldı. Programda
konuşan Köksal, yıllardır Afyonkarahisar’ın sorun-
larını çözmek için çalıştıklarını ifade ederek, bu
sorunlara çözüm bulmak ve projelerini hayata
geçirmek için bu yola çıktıklarını belirtti. Köksal, “
Afyonkarahisar’ın her toprağını her ilçesini 2015'ten
bu yana karış karış gezdim. Afyonkarahisarlıların
sorunlarını çok iyi biliyorum " dedi. Kentsel
dönüşüm konusuna değinen Köksal Rantsal
dönüşümü durdurmak için çaba sarf ettiklerini
belirterek "Afet İşleri'nin başına liyakatli kişilerin
getirilmesini istedik ama nedense bu isteğimiz
dikkate alınmadı. Şimdi gelinen noktada şehir 10
saat soğukta bırakılmaya mahkûm edildi” dedi.

“5 YIL İÇERİSİNDE AFYONSPOR’U 
SÜPER LİG’E ÇIKARACAĞIZ”

Köksal şehrin son yıllarda kanayan bir yarası olan
Afyonspor’u hak ettikleri Süper Lig’e 5 içerisinde
çıkaracaklarını ifade etti. Köksal, “ Köksal
Afyonkarahisar şehrinin Ayrıca, spor alanında
yaşanan sıkıntılara da dikkat çekerek, "Afyonspor
‘un borçlarını azaltmayı ve yeni transferler yapmayı
hedefliyoruz. Afyonsporumuzu hak ettiği yere taşıy-
acağız" dedi. Köksal Afyonspor ‘da başkan olması
durumunda gözle görülür bir ilerlemenin
sağlanacağının sözünü vererek, "5 yıl içinde
Afyonspor hak ettiği süper ligde yerini alacak.
Voleybol ve basketbol konusunda
Afyonkarahisar’ın adı tüm Türkiye’de duyulacak.
“dedi.
“KENTSEL DÖNÜŞÜMDE VATANDAŞ MAĞDUR”
Cumhuriyet Halk  Partisi Afyonkarahisar Belediye
Başkan Adayı Burcu Köksal, AK Parti'nin

Afyonkarahisar'daki kentsel dönüşüm uygula-
malarına tepki göstererek,  Mısri Sümer mahal-
lelerinde yaşayan vatandaşlar için özel bir vurgu
yaptı. Kentsel dönüşüm adı altında yapılan pro-
jelerin vatandaşları mağdur ettiğini iddia eden
Köksal, "bu mahallelerde yaşayanların cebinden
hiçbir ücret almadan kentsel dönüşüm gerçek-
leştireceğiz" dedi. Köksal, Afyonkarahisar’da
yaşayan emekliler, gençler ve esnaflar için çözüm
önerilerinin parti olarak hazır olduğunun altını çiz-
erek,  sunan  işe alımlarda liyakatin önemine vurgu
yaptı. " düşük gelirli ailelere yönelik zafer kart uygu-
laması ile vatandaşların muhtaç olmadan yaşa-
masını sağlamayı hedefliyoruz." dedi.  Seçildiği
takdirde kış aylarında emeklilere doğalgaz yardımı
yapacaklarını belirten Köksal," Her kış olduğu gibi

bu kışta AFJET te yine sorunlar yaşandı. Biz gene
soğukta kaldık. Belediye başkanı olduğum takdirde
emeklilere doğalgaz yardımını kesintisiz gerçek-
leştireceğiz" dedi.  Önümüzdeki günlerde projeler-
imizi kamuoyu ile paylaşacağız. Kentsel Dönüşüm
yapılması gereken bölgedeki vatandaşlarımızın
cebinden bir kuruş çıkmadan bu dönüşümü
yapacağız. Projemiz hazır. Detayları ilerleyen
süreçte paylaşacağız. Rakiplerden aday olan bir
beyefendi ilk işlerinin kentsel dönüşüm olacağını
söylemiş. Onların Kentsel Dönüşüm ’den anladığı
tek şey kendilerini ve yakınlarının ceplerini doldur-
maktır. Onları zengin etmektir. 

"AFYONKARAHİSAR'I ESKİŞEHİR 
GİBİ DÜNYA KENTİ YAPACAĞIZ"

Köksal Cumhuriyet Halk Partisi Belediyeciliğinin Türkiye'de

bir marka olduğunun altını çizerek, "Afyonkarahisar’da mül-
teciler kentselleşme noktasında büyük bir sorun.
Misafirlik süreleri çoktan doldu. Bu konuda projeler-
imiz hazır" dedi. Afyonkarahisar Belediyesi'nin gelir-
lerinin doğru ve etkili bir şekilde kullanılması gerek-
tiğini belirten Köksal, "şehri Eskişehir gibi bir dünya
kenti haline getirmek için elimizden gelen gayreti
göstererek Afyonkarahisar'ı Eskişehir gibi bir dünya
şehri yapacağız" dedi.  Son olarak, İsmail Çavuş'un
torunu olarak kente olan bağlılığını vurgulayan
Köksal, Afyonkarahisar'ın haklarını savunacak-
larını ve bir oy almanın her şeyi değiştirebile-
ceğini ifade ederek Seçmenlerden destek
isteyen Köksal, "Bir oy, her şeyi değiştirir" söz-
leriyle kampanyasını noktaladı.
>>AYŞEGÜL CENGİZ

Çocuklarda kabızlığın
nedeni 'yanlış beslenme'

Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı Dr. Farhad
Sardarov, ailelerin çocuklarında sıkça karşı karşıya
kaldığı kabızlık sorununda, beslenme alışkanlığına

dikkat çekerek uyarılarda bulundu.

Çocuk Sağlığı ve
Hastalıkları Uzmanı

Dr. Farhad Sardarov
çocuklarda kabızlığın
sebeplerinden söz ederek,
kabızlığın çocukluk çağın-
da sık karşılaşılan bir
problem olduğunu,
neredeyse her 3 çocuktan
birinde görüldüğüne
dikkat çekti. Kabızlık oluş-
masının en çok sebep-
lerinden birinin beslenme
şekli ve beslenme
düzeninin alışkanlıklarının
yanlış olmasından dolayı
olduğunu belirten Uzm.
Dr. Farhad Sardarov,
"Çocuklarda kabızlığın
beslenme alışkanlığının
dışında hipotiroidi yani
tiroit bezlerinin yavaş
çalışmasıdır ve kan tahlili ile belli olmaktadır. Bazı
çocuklarda bağırsakların daha yavaş çalışması ile
oluşan tembel bağırsak durumu da kabızlığa sebep
olmaktadır. Ambalajlı paketli ürünler, hazır gıdalar,
sert posalı yiyecekler, hamur işinin çok fazla
tüketilmesi sindirimi bozacağı gibi uzun vadede bu

tür beslenme kabızlığa neden olmaktadır" dedi.Uzm.
Dr. Sardarov ayrıca "Kabızlık durumunu engellemek
için öncelikle abur cubur beslenmeden çocukları
uzak tutmak ve posalı yiyecekler özellikle meyve,
sebze, günlük olarak da su, yoğurt tüketimini arttır-
mak gerekmektedir" diye konuştu.>>İHA

Deprem sonrasında 
stres bozukluğuna dikkat

Psikiyatri Uzmanı Dr. Rıfat İnci, depremde travma
yaşayanlarda stres bozukluğu olarak da bilinen TSSB’nin

ortaya çıkabileceğini belirterek, uyarılarda bulundu.

Pskiyatri uzmanı Rıfat İnci, travma sonrası
stres bozukluğunu duyulduğunda ilk
akla gelen örneğin yakın zamanda

yaşadığımız deprem afetinde yakınlarını kay-
betmiş, kendisi birebir zarar görmüş, bizzat
şahit olmuş bir insanlar olduğunu kaydetti.
İnci, depremin yanı sıra, her insanın başına
gelme ihtimali olan diğer doğal afetler, trafik
kazaları gibi olayların da travma sonrası stres
bozukluğuna yol açabildiğini kaydetti.
Psikiyatri Uzmanı Dr. Rıfat İnci, yüzyılın
felaketi olan depremin ardından travma son-
rası stres bozukluğu yaşayan bireylerin polik-
liniklere başvurularının artığına dikkat çek-
erek, "Deprem örneğindeki gibi travmatik olay
ya da ciddi bir tehlikeye maruz kalındığında
vücudumuz iki tepkiden birini verir; tehlikeye
karşı savaşmaya hazırdır ya da tehlikeden
uzak durmaya onu engellemeye çalışır. Buna
savaş ya da kaç tepkisi denir. Ormanda
yürürken karşımıza aniden kocaman bir boz
ayı çıkarsa vücudumuzun doğal tepkileri
muhtemel bir saldırı durumunda normaldir ve
çoğu zaman zarar görmemizi engeller. travma
sonrası stres bozukluğu bu tepkinin değişme-
sine bozulmasına ya da işlememesine yol açar
ve TSSB’si olan insanlar kaygı stres ve tehlike
olmadığı durumlarda bile korku duyarlar.
Travma oluşturabilecek bir savaş ya da kaç
durumunda kalmış çoğu kişi bu durumdan bir
şekilde etkilenir. Olaydan sonra normal hayata

geri dönebilmek veya durumla baş edebilmek
herkes için çok zordur. Bu durumda kalan
insanların zaman içinde ya da bu süreçte aldık-
ları uzman desteğiyle düzelip TSSB’yi atlata-
bilirler. Ama atlatamayan insanlarda travma
sonrası stres bozukluğu gelişir ve tedavi
edilmediğinde ise daha da kötü bir tablo
karşımıza çıkar. Hatta bu kişiler olaydan aylar
ya da yıllar sonra bile aynı kaygıyı hissetmeye
devam ederler. Travma sonrası stress bozuk-
luğu olan kişilerde değişik belirtiler görülür;
Bunlardan biri istenmeyen hatıralardır. ’’
dedi.>>İHA
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Ülkü Ocakları, şehit çocuklarının
karne sevincine ortak oldu

Şırnak'ta görev için evinin önünde beklerken PKK'lı
teröristlerin düzenlediği silahlı saldırı sonucunda şehit
düşen 28 yaşındaki Jandarma Uzman Çavuş Ramazan

Emet'in çocukları Hiranur ve Yusuf, karne sevincini Ülkü
Ocakları İl Başkanı Oğuz Kağan Diler ile birlikte yaşadı.

PKK'lı teröristlerin düzenlediği silahlı
saldırı sonucunda Şehit düşen 28
yaşındaki Jandarma Uzman Çavuş
Ramazan Emet'in çocukları, okulda
başarılı bir dönemi tamamlayarak kar-
nelerini aldı. Ülkü Ocakları İl Başkanı
Oğuz Kağan Diler, şehit çocuklarını bu
mutlu günlerinde yalnız bırakmayarak,
karne sevinçlerine ortak oldu. Başkan
Diler, şehit babalarının emanetleri olan
Hiranur ve Yusuf'un karne sevincine
ortak olarak, aileleriyle birlikte duygusal
anlar yaşandı. 

“Şehit çocuklarımızın 
başarısı ile gurur duyduk”

Ülkü Ocakları İl Başkanı Oğuz Kağan
Diler, “Şehit çocuklarımız bize şehitler-
imizin emanetidir. Çocuklarımıza sahip
çıkmak ve her zaman yanlarında olmak
birinci görevimizdir. Bizde bugün PKK'lı
teröristlerin düzenlediği silahlı saldırı
sonucunda Şehit düşen 28 yaşındaki
Jandarma Uzman Çavuş Ramazan

Emet'in çocukları olan Hiranur ve
Yusuf’u bu özel günlerinde yalnız bırak-
mayarak, karne sevinçlerine ortak
olduk. Şehit çocuklarımızın başarısı ile
gurur duyduk” dedi. Başkan Diler daha
sonra okulda bulunan öğrencilere karne
hediyesi verdi.>>ANAHABER

Afyonkarahisar'da Karate Yıldızlar
İl Şampiyonası tamamlandı
Afyonkarahisar Prof. Dr. Veysel Eroğlu Spor salonunda düzenlenen

Karate Yıldızlar İl Şampiyonası müsabakaları 40 sporcunun katılımıyla
tamamlandı. Dereceye giren sporcular 31 Ocak tarihinde Adana’da
düzenlenecek olan Türkiye Şampiyonasına katılmaya hak kazandı.

Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu:
“Müsabakalara ilimizden 40 sporcu katıldı.
Sporcularımız kıyasıya mücadele ettiler. Dereceye

giren sporcularımız 31 Ocak tarihinde Adana’da düzen-
lenecek olan Türkiye Şampiyonasına katılmaya hak
kazandı. Sporcularımızı tebrik ediyorum. Başarılarının
devamını diliyorum" dedi.Kasapoğlu konuşmasının
devamında: "Afyonkarahisar'da karate sporuna büyük ilgi
var. Bu ilginin artması için çalışmalarımız devam ediyor.
Karate sporunu daha geniş kitlelere yaymak için çalış-
malarımızı sürdüreceğiz" ifadelerini kullandı.

ERKEKLER KUMITE KATEGORISINDE
DERECEYE GIREN SPORCULAR ŞU ŞEKILDE:

35 KG’da Hüsnü Kerem Akarsu birinci
35 KG’da Mehmet Eren Keleş ikinci
35 KG’da Çetin Sarıgül üçüncü
50+’KG’da Abdulkerim Yılmaz birinci (2013 doğumlu)
37 KG’da Hasan Efe Günlü birinci
37 KG’da Mahmut Can Yıldız ikinci
50+’KG’da Veli Şahin birinci (2012 doğumlu)
40 KG’da Efe Gökbulut birinci
40 KG’da Mustafa Uslu ikinci
45 KG’da Ahmet Hamza Polat birinci
50 KG’da Enes Fikret Pınar birinci

KIZLAR KUMITE KATEGORISINDE 
DERECEYE GIREN SPORCULAR:

32 KG’da İrem Kılıç birinci
32 KG’da Sultan Vermez ikinci 
32 KG’da Asel Sarıgül üçüncü 
32 KG’da Zeynep Çakır üçüncü 
40 KG’da Nur Betül Aydın birinci
40 KG’da Hasibe Gökbaş ikinci
35 KG’da Ebrar Yıldırım birinci
35 KG’da Zeynep Berra Başer ikinci

35 KG’da Hanife Ece Tıkır üçüncü
35 KG’da İnci Ayar üçüncü
40 KG’da Sevim Aygün birinci
45 KG’da Hatice Melek Özkaynar birinci
39 KG’da Havva Fidan Ceylan birinci
44 KG’da Elanur Elmas birinci
49 KG’da Zeynep Kurt birinci
49 KG’da Nuray Aslan ikinci
49 KG’da Cansu Keleş üçüncü
Erkek kata kategorisinde:
2013 doğumlularda Hüsnü Kerem Akarsu birinci
2013 doğumlularda Mehmet Eren Keleş ikinci
2013 doğumlularda Çetin Sarıgül üçüncü
2012 doğumlularda Hasan Efe Gönlü birinci
2012 doğumlularda Mahmut Can Yıldız ikinci
2012 doğumlularda Can Sarıkürkçü üçüncü
2012 doğumlularda Ahmet Hamza Polat birinci
2012 doğumlularda Erdoğan Efe Polat ikinci
Kızlar kata kategorisinde:
2013 doğumlularda Rahime Ravza Koçak birinci
2013 doğumlularda Asel Sarıgül ikinci
2013 doğumlularda Sultan Vermez üçüncü
2013 doğumlularda Zeynep Naz Kahvecigil üçüncü
2012 doğumlularda Ceylin Aksaray birinci
2012 doğumlularda Hatice Yılmaz ikinci
2012 doğumlularda Hanife Ece Tıkır üçüncü
2012 doğumlularda Zeynep Berra Başer
2011 doğumlularda Zeynep Yurt birinci
2011 doğumlularda Cansu Keleş ikinci
2011 doğumlularda Elanur Elmas üçüncü
2013-2014 doğumlularda Rahime Ravza Koçak birinci
2013-2014 doğumlularda Zeynep Naz Kahveciğil birinci
2013-2014 doğumlularda Pınar Yılmaz birinci 
>>BETÜL SERT

148 bin öğrenci ara tatile çıktı
Afyonkarahisar’da bugün dağıtılan karneler ile yaklaşık 148 bin öğrenci ara tatile çıktı.

Yurt genelinde olduğu gibi Afyonkarahisar’da da 2023-2024
eğitim ve öğretim döneminin ilk dönemi bugün gerçekleştir-
ilen karne dağıtımı ile sona erdi. Kentte yaklaşık 11 bin 500
eğitim çalışanı ile148 bin öğrenci ara tatile girdi.
Karnelerindeki notlar iyi olan öğrencilerin sevinçleri görülm-
eye değerken, kırık noktaları olanlar ise ikinci dönem telafi

etmenin planlarını şimdiden yapmaya başladı.Arar tatilin 4
Şubat 2024 Pazar günü sora ereceği ve eğitim öğretim
döneminin ikinci döneminin ise 5 Şubat Pazartesi günü
başlaması bekleniyor. Öte yandan, Şehit Kerim Üye
İlkokulunda gerçekleştirilen karne dağıtım törenine İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’de katıldı.><İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: "Ortak
gururumuzun zirveye yükseldiği

zamanlardan birini yaşıyoruz"
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Ortak gururumuzun zirveye yükseldiği
zamanlardan birini yaşıyoruz. Cumhuriyetimizin ikinci asrına Türkiye Yüzyılına ilk

kez gerçekleştirdiğimiz insanlı uzay göreviyle adım atıyoruz” dedi.
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Milli Uzay Programı’nın
ilk ayağı olan “İlk İnsanlı Uzay Misyonu” kapsamında bir
videomesaj yayımladı. Cumhurbaşkanı Erdoğan açıklamasın-
da, "Hep birlikte tarihi bir ana şahitlik ediyoruz. Ortak gururu-
muzun zirveye yükseldiği zamanlardan birini yaşıyoruz.
Cumhuriyetimizin ikinci asrına Türkiye Yüzyılına ilk kez gerçek-
leştirdiğimiz insanlı uzay göreviyle adım atıyoruz. Bilim tarihine
eşsiz katkılar sunmuş bir medeniyetin varisleri olarak tarihte
taşıdığımız misyonu yeniden icra etmek adına çok değerli yeni
bir başlangıç yapıyoruz. Gözlerindeki parıltıyla ufka bakan
gençlerimize, hayalleri dünyaya sığmayan çocuklarımıza ilham
kaynağı olmak adına ilk kez bir vatandaşımızı uzaya gönderiy-
oruz” dedi. Yıllarca Türk Hava Kuvvetlerimize jet pilotu olarak
kahramanca hizmet eden Alper Gezeravcı’nın uzun süren hazır-
lıkların ve eğitimlerin ardından bugün uluslararası uzay istasy-
onuna yolculuğa çıktığını ifade eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"2021 yılında dünyaya ilan ettiğimiz milli uzay programımızdaki
hedeflerimizden birini daha böylece gerçeğe dönüştürüyoruz”
açıklamasını yaptı.

"UZAY YOLCULUĞU 14 GÜN SÜRECEK 
13 DENEY GERÇEKLEŞTİRECEK”

Uluslararası uzay istasyonunda 14 gün boyunca sürecek Türk
Uzay Bilimi Misyonu kapsamında bilim insanlarının hazırlıklarını
yaptığı 13 deneyin gerçekleştirileceğini belirten Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Astronomi, tıp, genetik malzeme birimi gibi alanlarda
bilimsel çalışmalar yapılacak. Bu çalışmaların şimdiden ülkem-
ize ve bilim insanlarımıza hayırlı olmasını diliyorum. Rabb'im
yolumuzu, bahtımızı açık etsin diyorum” değerlendirmesinde
bulundu. >>İHA

Bakan Tekin: "Tatilde çocuklarımızın
yanında dijital bağımlılıklarımızdan
vazgeçelim, onlarla vakit geçirelim"

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, okulların yarın ara tatile gireceğini
hatırlatarak, "Sevgili veliler sizden bir şey istirham ediyorum;
öğretmen arkadaşlarımızın emeklerinin zayi olmaması için, 
çocuklarımızın elde ettikleri kazanımların geriye düşmemesi 
için lütfen bu 2 haftalık tatilde çocuklarımızın yanında dijital 
bağımlılıklarımızdan vazgeçelim, onlarla vakit geçirelim" dedi.
Bakan Tekin, Mersin'in merkez Toroslar
ilçesinde hayırsever iş adamı Abdulkadir
Gürüz tarafında yaptırılan 28 derslikli
Abdulkadir Gürüz Ortaokulu'nun açılış
törenine katıldı. Bakan Tekin, törende
yaptığı konuşmada, hayırsever işadamı
Abdulkadir Gürüz'e teşekkür etti.
Bakanlık bünyesinde yaklaşık 76 bin
tane kurum var. Yani Türkiye'nin 81
ilinde, 76 bin adet okul, bizim sorumlu-
luğumuzda. Yaklaşık 1 milyon 200
öğretmenimiz var. Yani kabaca şöyle
diyebiliriz. Nüfusumuzun yolda yürürken
gördüğünüz 71 kişiden bir tanesi Milli
Eğitim Bakanlığının personeli. Yaklaşık
20 milyona yakın öğrencimiz var.
Velileriyle beraber düşündüğümüzde,
sadece her öğrencinin ebeveynini say-
dığımız zaman 36 milyon da oradan
geliyor, 40 milyona yakın. Biz aslında
Türkiye'nin 81 ilinin, 922 ilçesinin ve
nüfusumuzun tamamının yakından takip
ettiği, bir şekilde ilgi duyduğu bir bakan-
lığız. Bunu söyleme sebebim şu.
Yükümüz gerçekten çok ağır, bunun da
farkındayız. Ve huzurlarınızda şunun
altını çizmek istiyorum. Bu kadar büyük
bir yükün altından kamunun, bakanlığın
tek başına kalkma ihtimali yok. Biz bu
sebeple bize katkı veren herkese
teşekkür etmek istiyoruz" diye konuştu.

"21 YILDA CUMHURİYET T
ARİHİNDE YAPILAN DERSLİK
KADAR DERSLİK YAPMIŞIZ"

Konuşmasında öğretmenlere de
teşekkür eden Bakan Tekin, "Eğer onlar
olmasalar, onlar bu okullarımızın
içerisindeki havayı teneffüs etmeseler,
onlar çocuklarımızla bu anlamda kendi
çocukları gibi ilgilenmeseler, bu yaptık-
larımızın hiçbir anlamı yok. Öğrenciler-
imize teşekkür ediyoruz. Her şeyi onlar
için yaptığımızın bilincinde olarak eğitim
öğretim hayatlarına devam ediyorlar.
Cumhurbaşkanımıza teşekkür ediyoruz.
Özellikle son 21 yılda genel bütçeden
eğitime ayrılan pay her daim birinci sıra-
da yer aldı. Ve bu vesileyle de
Türkiye'de öğrencilerin sahip oldukları
fiziki imkanlar çok ciddi şekilde değişti.
Bakın 21 yıllık süre içerisinde Türkiye'de
ilköğretimde derslik başına düşen öğrenci
sayısı 36ı kişi ortalamalardan 23'lere,
ortaöğretimlerde, yani liselerde 22'lere
kadar düşmüş durumda. Aynı şekilde aynı
rakamlar Mersin için baktığımızda da
ilköğretimde 25 bandında, ortaöğretimde
21 bandında. Bu kabaca baktığımızda,
cumhuriyet döneminde yapılan derslik
sayısı kadar bir o kadar da her ilde Türkiye
genelinde olduğu gibi derslik yapmışız
demektir. Bu çok ciddi bir adım.
Cumhurbaşkanımıza müteşekkiriz"
ifadelerini kullandı. Bundan 21 yıl önce,
2002 yılında 'Cumhuriyet'in 100. Yılına
Mektuplar' başlığı ile PTT'nin bir proje
yürüttüğünü hatırlatan Bakan Tekin, "Ve
geçtiğimiz günlerde de yani yüzüncü yıl

geldiğinde de 29 Ekim olduğu hafta, PTT o
dönem yazılan mektupları bizlerle pay-
laştı. Bize de 100 civarında mektup
yazılmış, büyük çoğunluğu öğretmen,
müfettiş, idareci, öğrenci, lisans öğren-
cisi var içinde birkaç tane. Ortak şeyleri
şu; diyor ki mesela bir müfettişimiz,
'İnşallah Cumhuriyet 100. yılında 67-68
kişilik sınıflarda gidip de teftiş yapmak
zorunda kalmam.' Bakın bundan 21 yıl
önce yazıyor bunu. Bir de köy okulunda
öğretmenlik yapan bir öğretmenimiz
diyor ki; 'İnşallah Cumhuriyetin 100.
yılındaki öğretmenler salonlarda, kori-
dorlarda farelerin cirit attığı okullarda
öğretmenlik yapmazlar.' Bir başka öğret-
menimiz diyor ki, 'İnşallah Cumhuriyetin
100. yılında öğretmenlerimiz elektriklerin
olmadığı, suların olmadığı okullarda
öğretmenlik yapmak zorunda kalmazlar.
Bakın bu bahsettiğimiz şeyler 20-21 yıl
içerisinde yapılan şeyler. Bir başka
öğretmenimiz diyor ki, 'Benim dedem
Kurtuluş Savaşı'nda şehit olmuş, babam
Kore gazisi ama ben başörtülü olduğum
için vatan haini muamelesi çekiyorum.
İnşallah Cumhuriyetin 100. yılında
insanlar kılıklarından ve kıyafetlerinden
dolayı yargılanmazlar. Vatan haini olarak
gözükmezler.' Bunları şunun için söylüy-
orum; 20 yılda Türkiye'nin geldiği nok-
tayı görmek açısından bunların altının
çizilmesi gerekiyor" şeklinde konuştu.
Mersin Valisi Ali Hamza Pehlivan da
konuşmasında, milli eğitim ve eğitim
öğretim hizmetlerinin bir gününün değil,
her gününün konusu olduğunu
belirterek, "Bu alanda devletimiz,
hükümetimiz gün geçtikçe projelere
yenilerini ekliyor. Milli Eğitim
Bakanlığımızın yıllar içerisinde yurt
genelinde olduğu gibi ilimizde de pek
çok yatırım hayata geçmiş durumda.
Cumhurbaşkanımızın riyasetlerinde yıl-
lar içerisinde 6 binin üzerinde derslik ve
350 yeni okul ilimize kazandırılmış
durumda. Bu konudaki çalışmalar
devam ediyor. Her geçen gün yeni
yatırım programlarıyla bu yatırımlar, okul
yatırımları ve eğitime katkı sunan diğer
yatırımlar bir bir hayata geçiyor" dedi.
Hayırsever işadamı Abdulkadir Gürüz
ise bu binayı yapmasına vesile olduğu
için Allah'a şükrettiğini dile getirerek, "Biz
yaptığımız bu binayı çok abartmıyoruz.
Bu binaya biz sadece çimento ve demir
katkısında bulunduk. Ama esas buraya
değer katacak, can verecek, ruh vere-
cek olanlar değerli öğretmenlerimizdir.
Onların özverili çalışmaları, sevgi dolu,
sevecen çabaları ile ülkemize, insanlığa
iyi, bilgili ve erdemli insanlar yetiştireceğine
eminim" diye konuştu.Konuşmaların
ardından öğrenciler Bakan Tekin'e hediye
ettikleri heybeye, yazdıkları mektubu oku-
yarak bıraktı. Tören, Bakan Yusuf Tekin ve
katılımcıların okulun açılış kurdelesini
kesmesiyle sona erdi. >>İHA

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Alper Gezeravcı’nın 
uzay yolcuğunu Bursalı çocuklarla izledi

SpaceX'e ait uzay aracı, Türkiye'nin ilk uzay yolcusu Alper Gezeravcı'nın da içinde 
bulunduğu NASA'nın Florida'daki Kennedy Uzay Merkezi'nden başarıyla fırlatıldı. ABD yerel
saatiyle 16.49'da (TSİ 00.49) başlayan tarihi uçuşu Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Bursa Valisi

Mahmut Demirtaş, Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş ve vatandaşlar,
Bursa'daki Gökmen Uzay Havacılık Eğitim Merkezi'ndeki (GUHEM) dev ekranda takip etti.

Tarihi anı vatandaşlarla izleyen Bakan Tunç,
“Bugünü hiç unutmayacağız. Türkiye'nin artık
bilimde, uzay teknolojisinde, sanayide ve diğer
alanlarda nasıl ilerlediğini hep beraber görüy-
oruz. Türkiye Yüzyılı bilimin de yüzyılı olacak
inşallah. Bu yüzyıl çocuklarımızın, gençlerimizin
omuzunda yükselecek” dedi.GUHEM'e ilk kez
geldiğini ve gurur duyduğunu ifade eden Tunç,
GUHEM’in Türkiye'ye kazandırılmasında emeği
geçen herkese çok teşekkür ettiğini belirterek,
Alper Gezeravcı uzayda 13 tane deney
yapacağını belirterek, şunları kaydetti:
"Gezeravcı 14 gün sonra inşallah aramıza
dönecek. Türkiye'de onu coşkuyla karşılaya-
cağız ve orada yaptığı deneyleri milletimize
anlatacak. Bu ilk olacak ama bundan sonrası
artık peşi sıra gelecek. Özellikle uzay teknolojisi
alanında çok sayıda bilim insanı ülkemizden
yetişecek. Bunu hep beraber göreceğiz. Bugün
bu bir başlangıç. Türkiye'nin uzayda kendi üret-
tiği uyduları var. Haberleşme uyduları var ve
sürekli geliştirdiği uyduları var. Savunma sanayi
teknolojisinde belli bir noktaya geldik. Sayın
Cumhurbaşkanımızın liderliğinde, onun göster-
diği hedefte hiç durmadan ilerlemeye devam
ediyoruz. İşte bugün de bunun en güzel örneği-
ni gördük. Alper'e hayırlı yolculuklar diliyoruz. 14
gün sonra aramıza inşallah sağ salim gelme-

sine ve orada gördüklerini, yaşadıklarını, yaptığı
deneyleri anlatmasını bekliyoruz. Nice uzay yol-
culukları inşallah. Türkiye Yüzyılı inşallah bilimin
yüzyılı olacak, teknolojinin yüzyılı olacak.
Gençlerin ve çocukların yüzyılı olacak. Ben
tekrar hayırlı uğurlu olmasını diliyorum. Ülkem-
izin daha nice başarılara adım atmasını Cenab-
ı Allah'tan niyaz ediyorum." ifadelerini kullandı.
Bakan Tunç'a eşlik eden Vali Mahmut Demirtaş,
“İnşallah Alper kardeşimiz 13 gün sonra
aramıza sağ salim dönecek. Bugün bu noktaya
gelmemize vesile olan Cumhurbaşkanımızın
çok büyük emekleri var. Kendimize güvenmem-

iz lazım. Çok büyük bir şey başardık. İnşallah
ülkemiz 22 yıl sonra daha güzel şeyleri başara-
cağına inanıyorum” diye konuştu. Bursa
Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş ise ,
“Hayatımdaki en özel anlardan bir tanesi.
Ülkemizin geleceği çok parlak. Çocuklarımız
çok çalışmalı. Hep birlikte çok güzel işler
yapacağız. Kardeşimiz belki uzaya çıkan ilk isim
oldu ama inanıyorum ki çok gencimiz uzaya
çıkıp orada bilimsel çalışmalar yapacak” dedi.
Bursa Ticaret Sanayi Başkanı Odası İbrahim
Burkay, katıldığı tarihi organizasyonda, “Özellik-
le Türkiye’nin 100. yılında ortaya koymuş
olduğu uzay misyonu, bizim en büyük yol hari-
tamız oldu. Biz dedik ki Türkiye’nin ilk gökbilimi
Bursa’da niye olmasın, diyerek projeye
başladık. Çok şükür bugün ilk astronotumuzu
Uluslararası Uzay İstasyonunda bu akşam yol-
ladık. Bu çok büyük bir hayal. Ülkemizin en
büyük 10 ekonomik ülkeler seviye girmesinde
bu alan olmazsa olmaz.“ diye konuştu. Adalet
Bakanı Yılmaz Tunç'a Bursa Ticaret ve Sanayi
Odası (BTSO) Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim
Burkay, Bursa Büyükşehir Başkanı Alinur Aktaş
ve AK Parti İl Başkanı Davut Gürkan eşlik
etti.GUHEM'in Gezeravcı'nın uzay yolculuğuyla
ilgili Youtube üzerinden yaptığı canlı yayını 300
bin kişi izledi. >>İHA
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Eğitim için çalışmaya devam
Eğitim Bir- Sen Afyonkarahisar Şube Başkanı Mustafa Arslan yaptığı açıklamada 2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılının birinci döneminin tamamlandığını

ifade ederek; “Uzun ve yorucu bir çalışma döneminin ardından öğrencilerimize ve eğitim çalışanlarımıza iyi ve güzel bir tatil diliyoruz” dedi.

Eğitim Bir- Sen Afyonkarahisar Şube
Başkanı Mustafa Arslan, yazılı bir açıklama
yaptı. Başkan Arslan yaptığı açıklamada;

“Bu ara tatil dönemi, şapkayı önümüze koyarak
‘neleri eksik bıraktık, nasıl tamamlarız’ diyerek
muhasebe yapılacak bir fırsattır. Bu fırsat, eğitim
yöneticileri, siyasiler, veliler ve tüm öğrenciler
tarafından değerlendirilmelidir. Herkes yetki ve
sorumluluk alanında bulunan eksikleri tamamla-
mak, yapılacak işleri, yenilikleri planlamak için bu
ara dönemi bir fırsat olarak görmelidir. Yeni bir
eğitim felsefesi ve yeni bir yaklaşımla eğitime daha
millî bir ruh kazandırılması amacıyla köklü müfredat
değişikliği çalışmasının başlatılması, ders çizel-
gelerindeki değişiklikle seçmeli dini derslerin dört
yıllık dönemde en az bir kere seçilmesinin sağlan-
ması, öğrencilerin okula devam takibi, sınıfta
kalmanın işlerlik kazanması, velilerin okula randevu
ile girmesi, cep telefonu düzenlemesi gibi adımlarla
eğitime ciddiyet getirilmesi ve öğretmenin işinin
kolaylaştırılması, öğretmenler odası buluşmaları ile
öğretmene değer verilmesi, taleplerin ilk elden alın-
ması, takibi ve çözüme kavuşturulması gibi adım-
ları yerinde ve özlenen gelişmeler olarak görmekle
birlikte, olumlu adımların, çözüm odaklı yaklaşım-
ların artarak devam etmesini; eğitimin ve eğitim
çalışanlarının acil çözüm bekleyen sorunlarında da
aynı kararlılığın gösterilmesini bekliyoruz” dedi. 

EĞİTİM ÇALIŞANLARININ
SORUNLARINDAN ARINMIŞ OLARAK İŞİNİN

BAŞINA GİTMESİ ÖNEMLİDİR 
“Bir eğitimcinin, eğitim hizmetini verirken, hayatın
günlük sıkıntılarından arınmış bir zihinsel yoğunluk-
la kendini işine vermesi, hem ülkemizin hem de
eğitim sistemimizin geleceği açısından son derece
önemlidir” diyen Arslan: “Bu bağlamda, eğitimde fır-
sat ve imkân eşitliğinin sağlanmalı, öğretmen
açığını kapatmaya yönelik nitelikli politikalar yürür-
lüğe konulmalı; okul ve bölgeler arasındaki nitelik
farkı giderilmeli, öğretmen açığı tamamen kapatıl-
malıdır. Sözleşmeli öğretmenlikten kadroya geçen-
lere dört yılı beklemeden kadroya geçiş tarihi
itibarıyla yer değişikliği hakkı tanınmalı, aynı eğitim

kurumunda üç hizmet yılını tamamlayan tüm öğret-
menlere isteğe bağlı yer değişikliği imkânı sağlan-
malıdır” diye konuştu. 

SÖZLEŞMELİ ÖĞRETMENLİK
UYGULAMASI SONA ERDİRİLMELİDİR 

Arslan konuşmasına şöyle devam etti: “Hukuki
olmadığı gibi çalışma ilişkileri yönünden de kabulü
ve tahammülü mümkün olmayan, öğretmenlerin
anayasal haklarını sınırlayan, aile bütünlüğünü
bozan, eşleri birbirinden, çocukları da anne
babalarından ayrı bırakan, öğretmeni eşi ile işi
arasında tercihte bulunmaya zorlayan, öğretmenler
odasında ayrımcılık oluşturan, mesleği ve öğret-
menin itibarını zedeleyen sözleşmeli öğretmenlik
uygulaması sona erdirilmeli, atamalar kadrolu
yapılmalıdır.  Öğretmenlerin yer değişikliği talep-
lerinin bütünüyle gerçekleştirilmesini sağlama
adına yer değiştirme takvimi Temmuz ayında il
içinde görev yapan öğretmenlerden başlamalı ve il
içinde sıra uygulamasına geri dönülmelidir. Uzun
yıllar Millî Eğitim Bakanlığı tarafından başarıyla
uygulanan il içi sıraya bağlı yer değiştirme uygula-
masının yeniden hayata geçirilmesini sağlayacak

altyapı mevcuttur. Sıra tayinini de içeren adil ve
kalıcı bir yer değişikliği sistemi kurulmalıdır.”

YASAL DÜZENLEME YAPILMALIDIR
“Kariyer basamakları sürecinde Anayasa
Mahkemesi kararının oluşturduğu belirsizlik gider-
ilmeli; yazılı sınav şartı kaldırılmalı, hizmet yılını esas
alan süreç oluşturulmalıdır” diyen Arslan: “Aday
öğretmenlik ve kariyer basamakları sürecinin sağlık-
lı bir şekilde işlemesi için Anayasa Mahkemesi’nin
iptal kararı gerekçesi doğrultusunda öğretmenlerin
motivasyonunu artıran bir kariyer sistemi için yasal
düzenleme yapılmalıdır.  7354 sayılı Öğretmenlik
Meslek Kanunu yeniden ele almalı; bu çerçevede,
öğretmen kadrosuna yapılacak atamalarda, sadece
Kamu Personeli Seçme Sınavı puan üstünlüğünün
esas alınması ilkesi benimsenmeli, mülakat kaldırıl-
malıdır. Meslek kanunu, ‘meslek kanunu’ olarak
nitelendirilmeyi hak edecek bir içeriğe kavuşturul-
malıdır. Eğitim kurumları yöneticiliği liyakat ve kariy-
er ekseninde profesyonel bir meslek olarak yapı-
landırılmalı; yönetici görevlendirme yönetmeliğinde
sürekli değişiklik yapılmasından vazgeçilerek kalıcı
ve eğitimciler arasında kabul görev bir sistem artık
kurulmalıdır.  Öğretmen kökenli şube müdürlerinin
sorunları masaya yatırılmalı; şube müdürlüğü ile
okul yöneticiliği arasında geçişkenlik sağlanmalı,
şube müdürlerinin mali hakları iyileştirilmelidir”
ifadelerini kullandı. 

TEMİZLİK VE GÜVENLİK PERSONELİ AÇIĞI
SORUNUNA KALICI ÇÖZÜM BULUNMALIDIR 

Okulların temizlik ve güvenlik personeli açığı soru-
nuna kalıcı çözüm bulunmalı, personel ihtiyacının
da tamamen karşılanması gerektiğinin altını çizen
Arslan: “Yardımcı hizmetler sınıfı çalışanları genel
idare hizmetleri sınıfına geçirilmelidir Yardımcı
hizmetler sınıfı uygulamasına son verilmeli, bu
sınıfta yer alan çalışanlar genel idare hizmetleri
sınıfına geçirilmeli ve özlük haklarının iyileştirilmesi
konusunda daha fazla zaman geçirilmeden adım
atılmalıdır. Deprem bölgesinde görev yapan eğitim
çalışanlarının öncelikle ve özellikle çalışma şartları
iyileştirilmelidir. Şubat 2023’te gerçekleşen
depremlerden etkilenen illerdeki eğitim çalışanları-

na ek tazminat ödenmelidir. Hem bölgedeki öğret-
menlerin hem de yeni atanacak öğretmenlerin
kalıcı konutlara ulaşması öncelikle değer-
lendirilmeli; eğitim çalışanlarının özellikle öğret-
menlerin bölgedeki görevlerinin sürekliliğinin
sağlanmasına dönük teşvik edici önlemler alın-
malıdır. Deprem bölgesinde kamu hizmetinin eksik-
siz yürütülmesi için öncelikle sağlık, teknik ve idari
alanda personel istihdamı artırılmalı, tayin, geçici
ve sürekli görevlendirme uygulamalarının kapsamı
genişletilmelidir. Deprem bölgesindeki illerin 5 ve 6.
derecelerden sayılması için düzenleme yapıl-
malıdır. Deprem bölgesindeki kamu görevlileri
başta olmak üzere kadroya geçen personele üç yıl-
lık hizmet süresi şartı aranmadan yer değişikliği
hakkı tanınmalı, özellikle söz konusu kamu
görevlileri aile bütünlüğüne dayalı yer değişikliği
hakkından faydalandırılmalıdır” diye konuştu. 

EĞİTİMCİLERE YÖNELİK 
ŞİDDETİN ÖNÜNE GEÇECEK TEDBİRLER

İVEDİLİKLE ALINMALIDIR
Arslan: “Artarak devam eden şiddet olaylarının
önüne geçilmeli, bunun için gereken tedbirler bir an
evvel alınmalıdır. Eğitim çalışanlarına karşı cebir,
şiddet veya tehdit kullanan kişilere caydırıcı cezalar
verilmeli; eğitim çalışanlarına karşı işlenen suçlar
sebebiyle ceza hukuku kapsamında yürütülmekte
olan işlemlerde ve davalarda personelin talebi
üzerine bakanlığın hukukî yardımda bulunması
noktasında düzenleme yapılmalıdır.” 

SOKAK KÖPEĞİ TERÖRÜNE 
DUR DENİLMELİDİR 

“Çocuk ve yaşlılar başta olmak üzere, insanları
tehdit eden sokak köpekleri sorununa acilen çözüm
bulunmalıdır” diye Arslan konuşmasını şöyle
tamamladı: “Sokak köpekleri, eğitim ortamlarının
güvenliğini ve sağlığını tehdit eder hâle gelmiştir.
Bazıları ölümle biten köpek saldırılarında şimdiye
kadar onlarca çocuk yaralanmıştır. Türkiye, insan-
ların sokak ortasında köpek saldırısına uğradığı bir
fotoğrafı hak etmiyor. Yetkililer, görev ve sorumlu-
luklarını yerine getirmeli, ülkemizi bu ayıptan kur-
tarmalıdır.” >>FAHRİYE ÇIRACI

Okul sporları tenis yıldızlar
müsabakaları sona erdi

Afyonkarahisar'da Okul Sporları faaliyet programında yer alan tenis 
yıldızlar müsabakaları sona erdi. Kocatepe Spor Kompleksi Kapalı

Tenis Kortunda düzenlenen müsabakalara katılım bir hayli yoğun oldu.
Müsabakalar sonunda
erkeklerde Bahçeşehir

Koleji birinci, Yavuzoğlu
Koleji ikinci, TED Afyon

Koleji üçüncü oldu.
Kızlarda ise Bahçeşehir
Koleji birinci, TED Afyon

Koleji ikinci oldu.
Dereceye giren sporcu-

lara ödülleri Okul
Sporları Şube Müdürü

Adil Kamberoğlu tarafın-
dan takdim edildi.

Kamberoğlu, müs-
abakalara katılan tüm

sporcuları tebrik ederek,
başarılarının devamını

diledi. >>YILDIZ
YARIKKAYA

ULUKÖY ORTAOKULU 6
KUPA İLE ŞAMPİYON OLDU

3-10 Ocak tarihleri arasında Afyonkarahisar’da düzenlenen Okul
sporları Floor Curling müsabakalarına Uluköy Ortaokulu damga vurdu.

6 kategoride yapılan müsabakalarda Uluköy
Ortaokulu öğrencileri takım halinde 6 kupa alarak İl
Şampiyonasını rekorla tamamladı. Alınan başarılar
şu şekilde:
-Küçük Karma İl Şampiyonluğu
-Yıldız Kızlar İl Şampiyonluğu
-Yıldız Karma İl 2.’liği
-Küçük Erkekler İl 2.’liği
-Küçük Kızlar İl 2.’liği

-Yıldız Erkekler İl 3.’lüğü
Öğrencilere başarılarının ardından Okul Müdürleri
ve Antrenörleri ile birlikte Dinar Belediye Başkanı
Nihat Sarı’yı ziyaret etti. Başkan Nihat Sarı öğrenci-
leri ayrı ayrı tebrik etti. Belediye Başkanı öğrenci-
lerin başarılarından duyduğu memnuniyeti dile getir-
erek öğrencilerin başarılarının devamını diledi. Uluköy
Ortaokulu 3 Kategoride Afyonkarahisar’ı bölge müs-
abakalarında temsil edecek.>>FAHRİYE ÇIRACI
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NÖBETÇİ ECZANELER
ATAY

Tuzpazarı Caddesi No: 16
212 18 90
MERVE

7 Nolu Sağlık Ocağı Karşısı Sahipata
214 30 60
ERDEM

Devlet Hastanesi Karşısı
255 57 88

Başkan adayı Uluçay: “Hayallerimiz de 
hedeflerimiz de çok büyük”

Parti binasında düzenlediği basın
toplantısında konuşan AK Parti

Afyonkarahisar Belediye Başkan
adayı Hüseyin Ceylan Uluçay,

Afyonkarahisar’a sevdalı 
olduklarını ifade ederek; “Bizim

Afyonkarahisar’da hedeflerimiz de
hayallerimiz de çok büyük.

Cumhurbaşkanımız Sayın Recep
Tayyip Erdoğan’ın işaret ettiği

Türkiye Yüzyılı vizyonu ile bundan
önce olduğu gibi, bundan sonra

bayrağı devraldığım noktadan
itibaren Afyonkarahisar’da yaşayan

bütün büyüklerimize ve 
kardeşlerimize sen-ben ayrımı 

yapmadan hizmetkâr olacağız” dedi.

AK Parti Belediye Başkan adayı Hüseyin Ceylan
Uluçay, parti binasında basın toplantısı gerçek-
leştirdi. Yoğun katılım ile gerçekleştirilen toplan-

tıda Başkan adayı Hüseyin Ceylan Uluçay, 2004 yılın-
da AK Parti rozeti taktığını ifade ederek konuşmasını
şöyle sürdürdü: “2004 yılında gençlik kolları üyesi olarak
çıktığım bu yolda, 2015 yılında il yönetim kurulu üyesi, il
başkan yardımcısı ve 2020 yılında yapılan kongre ile il
başkanı olarak göreve devam ettim. Dört yıldır aziz
hemşehrilerimiz için gece gündüz demeden yaptığım il
başkanlığı vazifesini de Cumhurbaşkanımız ve Genel
Başkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın tensipleri ile
bırakıyor ve Afyonkarahisar belediye başkan adayı olarak
vazifemize devam edeceğimizi kamuoyuna duyuruyorum.”

HEDEFLERİMİZ ÇOK BÜYÜK  
“AK Partide her makam hizmet ve dava için yapılır ve bir
bayrak yarışıdır” diyen Uluçay: “Bizdeki bayrak yarışı,
bayrağı diğerine yetiştirmek adına süratle koşup bir önde
bekleyen arkadaşına bırakmasıdır. Bizler de inşallah
Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın belediye
başkanı görevindeyken gösterdiği ‘eser ve hizmet belediyecil-
iği’ çalışma anlayışı ile Afyonkarahisar’a çok büyük ve her kes-
imin memnuniyetle karşılayacağı, kullanacağı eserler
kazandırmayı hedefliyor ve bu hedefler üzerinde çalışa-
cağımızı vaat ediyorum. Bizim Afyonkarahisar’da hedeflerim-
iz de hayallerimiz de çok büyük. Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’ın işaret ettiği Türkiye Yüzyılı vizyonu
ile bundan önce olduğu gibi, bundan sonra bayrağı
devraldığım noktadan itibaren Afyonkarahisar’da yaşayan
bütün büyüklerimize ve kardeşlerimize sen-ben ayrımı yap-
madan hizmetkâr olacağız. Hizmetlerimizi de inancımız
gereği sünnetimiz olan istişare ile yapacak, burada
elde edilen ortak akıl zenginliği ile de gerçekleştire-
ceğiz” dedi.

“TÜRKİYE BİLİR, GERÇEK 
BELEDİYECİLİK AK PARTİ’DİR”

Cumhuriyetin kurulduğu bu şehre Cumhuriyetin 100. yılın-
da hizmet etmek için AK Parti’nin adayı olarak gösterilmek
kendisi için büyük bir onur olduğunu ifade eden Uluçay:
“Ülkemizde eşi benzeri olmayan Afyonkarahisar
Mevlevihane’si ile Mevlevilik kültürünü, Ulu camisi ile
Selçuklu kültürünü, Taş Medresesi ile Osmanlı kültürünü,
Zafer müzesi ve benzer yapılarla da Cumhuriyet dönemi-
nin eserlerini içinde barından şehrimiz, gastronomi ile de
dünyanın 49 şehrinden biri olmakla kalmıyor, tarihi termal
kentler şehri arasında da bölgemizde ticarette de önemli
bir seviyededir. Bizler bu değerlerimizi yapacağımız
yatırımlarla daha iyi bir seviyeye çekme gayreti içerisinde

olacağımızın vaadini veriyor ve kısa sürede de gerçek-
leştireceğimizi ümit ediyorum. Afyonkarahisar’da yaşayan
tüm vatandaşlarımızın hanesinde olmayı hedeflediğimiz
belediyecilik anlayışımızı “Türkiye bilir, gerçek belediye-
cilik AK Parti’dir” ifadesi ile pekiştirecek ve her bir
vatandaşımız için ayrı bir özen, hassasiyet ve dikkatle
çalışacağız” diye konuştu. 

YENİ TOKİ BİNALARI İNŞA EDECEĞİZ 
Projelerinin bazılarından bahseden Uluçay: “Bunların en
önemlisi son dönemlerde yaşanan depremlerden dolayı
biran evvel başlaması ve tamamlanması gereken kentsel
dönüşüm projesidir. Afyonkarahisarlı hemşerilerimiz
depreme dayanaksız evlerde kalırken bizlerin buna razı
olması mümkün değildir. Kentsel dönüşümde esas olan
dönüşüm alanında bulunan  hak sahiplerinin fikri ve hak
sahiplerinin de bulunduğu  komisyonu oluşturarak ve hak
sahiplerinin rızasını alarak bu projeye istişare ile karar ver-
mek ve başlamaktır. Sayın Cumhurbaşkanımızın dünde
aday tanıtımda söylediği gibi her zaman Afyonkarahisar’ın
talepleri için bizlere destek olacağı sözü bizlere en büyük
motivasyon ve güç kaynağıdır. Afyonkarahisarda kendi evi
olmayan hemşerilerimizi ev sahibi yapmak için Toki vesile-
siyle yeni Toki binaları inşaa etmeyi hedefliyoruz. Özellikle
şehir merkezimizde ihtiyaç olan otopark noktaları belir-
lenerek yapacağımız yeni otoparklarla trafiği rahatlatacak
çözümleri getireceğiz.”

MAHALLE BAZLI SOSYAL ALANLAR
OLUŞTURACAĞIZ 

“Diğer projemiz ise şehrimizin tanıtımı ve ticaretini
geliştirmek için bölgede en modern fuar merkezini inşa
ederek fuar, ticaret ve turizm merkezi olmayı hedeflemek-
tir” diyen Başkan adayı Uluçay konuşmasını şöyle
sürdürdü: “Diğer projelerimizden bir tanesi ise gelecek
nesillerin inşaası hedefi doğrultusunda gençlerimize
kültürümüze uygun mahalle bazlı sosyal alanlar oluştur-
mak ve boş zamanlarını arkadaşlarıyla beraber buralarda
geçirmesini sağlamak olacaktır. Aynı zamanda kadın-
larımız için mahallelerinde veya bölgelerinde gidebilecek-
leri spor alanları ve hanımlar lokali projelerini yaygınlaştır-
maktır. Ayrıca yaşlılarımız ve engellilerimiz için sosyal
alanları her mahallede artırarak onlara daha mutlu bir vakit
geçirmelerini sağlamayı hedefliyoruz. Bazı mahallelerim-
izde tanzim satış noktaları oluşturacağız. Böylelikle
halkımızın daha ekonomik gıdaya erişim imkanı sağlaya-
cağız. Yine akarçay projesini daha etkin hale getirerek
hem temizlik anlamında hem de ticari alanların artırılması
anlamında ilave projelerimiz olacaktır. Türkiye’de eşsiz bir
proje olan daha önceden planlanan ve şuan resmi işlem-
leri tamamlanan Sağlık endüstri bölgesinin yapılaması için
de Sayın valimiz, milletvekillerimiz, ticaret odamız ve
üniversitelerimiz ile hızlıca projeyi hayata geçirmek için
tüm çalışmaları başlatacağız. Kanlıca bölgesinde yapmayı
planladığımız 200 yataklı Semt hastanesinin inşaatına
biran evvel başlayarak bölgedeki hemşehrilerimizin hizme-
tine sunmayı hedefliyoruz.”

KAVŞAKLARA ÜST GEÇİT YAPACAĞIZ
Başkan Uluçay konuşmasını şöyle sonlandırdı: “Organize
sanayi bölgesi kavşağı ve otogar kavşağında meydana
gelen kazaları önlemek için Milletvekillerimizle bakan-
lığımıza giderek üst geçit yapılması için çalışmaları hız-
landırarak en kısa sürede yapmayı planlıyoruz. Bu pro-
jelerin detaylarını ve daha birçok projeleri inşallah
önümüzdeki günlerde Afyonkarahisarlı hemşehrilerim-
ize sunacağız. Biz tek başımıza hiçbirşey yapamaya-
cağımızı çok iyi biliyoruz. Mutlu personel, mutlu hizmet,

mutlu belediyecilik, Mutlu Afyonkarahisar inancıyla per-
sonelimizin desteğini her zaman olduğu gibi arkamıza
alarak sizlere hizmet edeceğiz. Mehmet Zeybek
başkanımız döneminde dünyayı kasıp kavuran pande-

mi ve 11 ilimizi etkileyen deprem nedeniyle tamam-
lanamayan AFRAY, Teleferik, Millet bahçeleri ve diğer
yarım kalan projeleri de inşallah en kısa sürede tamamla-
yarak hizmete sunacağız.” >>BETÜL SERT

MHP heyeti ziyaretlerini sürdürüyor 
Milliyetçi Hareket Partisi MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, İl Başkanı Ahmet Kahveci, Merkez İlçe Başkanı İbrahim Danaoğlu,
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı Sezer Küçükkurt ve Odak Gazetesi

İmtiyaz Sahibi Mehmet Emin Güzbey il protokolünü ziyaret etti.

MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak ve beraberindeki
heyet ilk olarak, Afyonkarahisar
Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı'yı
ziyaret etti. MHP Afyonkarahisar
Belediye Başkan Adayı Sezer
Küçükkurt’a başarılar diyen Vali
Yiğitbaşı, ziyaretten duyduğu
memnuniyeti dile getirdi.
Milletvekili Taytak ve
beraberindeki heyet daha sonra
da Afyonkarahisar Belediye
Başkanı Mehmet Zeybek’i de
makamında ziyaret etti.
Milletvekili Taytak, belediye
başkanlığı dönemi boyunca
Afyonkarahisar’a vermiş olduğu
hizmetlerinden dolayı Başkan
Zeybek’e teşekkür etti. Başkan
Zeybek’te, “Ülkemiz için değeri
büyük olan Milliyetçi Hareket
Partisi’nin vekiline ve yönetici-
lerine teşekkür eder, Belediye
başkan adaylığı yolunda Sezer
Küçükkurt kardeşime de
başarılar dilerim” dedi.
Milletvekili Taytak ve
beraberindeki heyet son olarak İl
Genel Meclis Başkanı
Burhanettin Çoban’ı ziyaret etti.
>>FAHRİYE ÇIRACI


